
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Skýcov, konaného dňa 02. 03. 2020  

 

 
Účasť:  Ing. R. Černák, M. Dávid, K. Karasová, Mgr. J. Benč, E. Zbonková, A. Žigová,  

Ľ. Černák 

 

Hostia: PaedDr. M. Slezáková 

 

 

 

Program:  

 

1. Otvorenie zasadnutia, oboznámenie s programom 

2. Určenie overovateľa zápisnice 

3. Správa o rozpočte Základnej školy 

4. Zmeny v Školskom klube detí 

5. Informácie riaditeľky školy + diskusia 

6. Uznesenia, záver 

 

 

Zápis o priebehu:  

 

 

K bodu 1 

 

Zasadnutie otvoril predseda Rady školy Ing. Roman Černák. Privítal prítomných 

a oboznámil ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní s programom súhlasili.  

  

K bodu 2 

 

Za overovateľa zápisnice bola určená Katarína Karasová.   

          

K bodu 3 

 

Riaditeľka Základnej školy PaedDr. M. Slezáková informovala prítomných členov Rady 

školy o pripravenom rozpočte na rok 2020. Predniesla informácie o mzdách, energiách (plyn, 

voda, elektrina), príspevku od obce a ďalších režijných nákladoch spojených s prevádzkou 

a údržbou ZŠ. Rozdiel medzi potrebou a dostupnými finančnými prostriedkami chce žiadať 

formou dohadovacieho konania. 

 

Všetci prítomní mali možnosť vyjadriť sa k rozpočtu na rok 2020.  

 

K bodu 4 

 

Riaditeľka Základnej školy PaedDr. M. Slezáková informovala prítomných členov Rady 

školy o zmenách v ŠKD a to v bode 2 „Prevádzka ŠKD – režim dňa“.  

 

Všetci prítomní mali možnosť vyjadriť sa k predloženým zmenám. 

 



K bodu 5 

 

Riaditeľka Základnej školy PaedDr. M. Slezáková informovala prítomných členov Rady 

školy o problematike voľného pohybu osôb po škole poobede, keď je družina alebo počas 

prevádzky knižnice. Ako možné riešenie navrhla otváranie hlavných vstupných dverí pomocou 

magnetického zámku spolu s umiestnením hlasového zariadenia pred dvere, kde by sa osoby 

nahlásili pred vstupom do Základnej školy. Takto by sa viedla evidencia osôb pohybujúcich sa 

po objekte školy. 

 

 

 

UZNESENIE 
zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Skýcov 

 

 

Rada školy schvaľuje: 

 

1. Rozpočet Základnej školy 

2. Zmeny v Školskom klube detí 

 

 

Zasadnutie Rady školy ukončil a prítomným za účasť poďakoval predseda Rady školy  

Ing. Roman Černák.  

 

 

 

V Skýcove, 05. 03. 2020 

 

 

Zápisnicu zapísal:  

 

Ing. Roman Černák                              ................................................................... 

 

Overil: 

 

Katarína Karasová          ................................................................... 

 


